



Empowered lives.
Resilient nations.

SUPPLEMENTAL INFORMATION #1 / ДОПОЛНИТЕЛЬНАЯ ИНФОРМАЦИЯ #1

Tender title / Наименование тендера	REFERENCE: RFP: IFI 02-2019: Provision of services for the development of a feasibility study for potential enterprises / ССЫЛКА: ЗП №: IFI 02-2019: Предоставление услуг по разработке технико-экономического обоснования (ТЭО) для потенциальных предприятий
Reference /Ссылка	RFP: IFI 02-2019
Tender starting date / Дата объявления тендера	22 March 2019 / 22 Марта 2019 г.
Proposal Submission Deadline/ Конечный срок подачи предложений	14.00 hours on 15 April 2019 / 14:00 часов, 15 апреля 2019 г.

With reference to the abovementioned tendering process, the **Request for Proposal** is hereby has been amended to read as follows:

1. RFP: Section 4. Evaluation Criteria / Technical Evaluation Criteria/Section 1. Bidder's qualification, capacity and experience/Clause 1.2 and RFP Section 5. Terms of Reference / Professional Qualifications of the Successful Contractor and its key personnel:

Initial version	Amended version
Experience in attracting financing through provision of consulting and investment banking services for at least \$ 1 million from IFIs for enterprises in Kyrgyzstan , for example, ADB, IFC, EBRD, IDB \ ICD, etc. (recommendations from clients describing services provided, indicating the amount of attracted finance, contacts of customer and a representative of the IFI)	Experience in attracting financing through provision of consulting and investment banking services for at least \$ 1 million from IFIs for enterprises in CIS (Commonwealth of Independent States) , for example, ADB, IFC, EBRD, IDB \ ICD, etc. (recommendations from clients describing services provided, indicating the amount of attracted finance, contacts of customer and a representative of the IFI)

2. RFP Section 4. Evaluation Criteria/ Technical Evaluation Criteria/ Section 3. Management Structure and Key Personnel / Clause 3.3 Branch Expert#2:

Initial version:		Amended version:	
Section 3. Management Structure and Key Personnel	Points obtainable	Section 3. Management Structure and Key Personnel	Points obtainable
Branch Expert#2: Experience in development of international financial or investment projects of business plans/feasibility studies as an expert in one of the following directions: electricity generation and/or agriculture and light industry and tourism.	10	Branch Expert#2: Experience in development of international financial or investment projects of business plans/feasibility studies as an expert in one of the following directions: electricity generation and/or agriculture and light industry and tourism. <u>For each year of relevant working experience – 5 points, but not more than 10 points in total</u>	10

3. RFP Section 4. Evaluation Criteria/ Technical Evaluation Criteria/Section 3. Management Structure and Key Personnel/Clause 3.4 Branch Expert#3:

Initial version:		Amended version:	
Section 3. Management Structure and Key Personnel	Points obtainable	Section 3. Management Structure and Key Personnel	Points obtainable
Branch Expert#3: Experience in development of international financial or investment projects of business plans/feasibility studies as an expert in one of the following directions: electricity generation and/or agriculture and light industry and tourism.	10	Branch Expert#3: Experience in development of international financial or investment projects of business plans/feasibility studies as an expert in one of the following directions: electricity generation and/or agriculture and light industry and tourism. <u>For each year of relevant working experience – 5 points, but not more than 10 points in total</u>	10

All other terms and conditions of the RFQ, except as amended herein, shall remain unchanged and shall continue to be in effect.

Со ссылкой на вышеописанный тендерный процесс, **Запрос на закупку** был изменен в следующей части:

1. ЗП: Раздел 4. Критерии оценки/Критерии технической оценки/Раздел 1. Квалификация, способности и опыт участника/Пункт 1.2 и ЗП: Раздел 5. Техническое задание/Профессиональная квалификация потенциального подрядчика и его ключевых сотрудников:

Первоначальный вариант	Исправленный вариант
Опыт привлечения финансирования посредством предоставления консалтинговых и инвестиционно-банковских услуг на не менее чем 1 млн. долл. США от МФИ для предприятий в Кыргызстане, например АБР, МФК, ЕБРР, IDB\ICD и др. (рекомендации от клиентов с описанием о предоставленных услугах с указанием суммы привлеченных финансов, контактов клиентов и представителя МФИ);	Опыт привлечения финансирования посредством предоставления консалтинговых и инвестиционно-банковских услуг на не менее чем 1 млн. долл. США от МФИ для предприятий в <u>СНГ (Содружество Независимых Государств)</u> , например АБР, МФК, ЕБРР, IDB\ICD и др. (рекомендации от клиентов с описанием о предоставленных услугах с указанием суммы привлеченных финансов, контактов клиентов и представителя МФИ);

2. ЗП: Раздел 4. Критерии оценки/Критерии технической оценки/Раздел 3. Структура управления и ключевые кадры/Пункт 3.3 Отраслевой эксперт №2:

Первоначальный вариант		Исправленный вариант	
Раздел 3. Структура управления и ключевые кадры	Максимальное кол-во баллов	Раздел 3. Структура управления и ключевые кадры	Максимальное кол-во баллов
Отраслевой эксперт №2: Опыт работы в разработке для международных финансовых или инвестиционных проектов бизнес-планов/ТЭО в качестве эксперта по одному из следующих направлений: генерации электроэнергии, и/или сельского хозяйства и легкой промышленности и туризму;	10	Отраслевой эксперт №2: Опыт работы в разработке для международных финансовых или инвестиционных проектов бизнес-планов/ТЭО в качестве эксперта по одному из следующих направлений: генерации электроэнергии, и/или сельского хозяйства и легкой промышленности и туризму; <u>За каждый год соответствующего опыта работы – 5 баллов, итого не более – 10 баллов</u>	10

3. ЗП: Раздел 4. Критерии оценки/Критерии технической оценки/Раздел 3. Структура управления и ключевые кадры/Пункт 3.4 Отраслевой эксперт №3:

Первоначальный вариант		Исправленный вариант	
Раздел 3. Структура управления и ключевые кадры	Максимальное кол-во баллов	Раздел 3. Структура управления и ключевые кадры	Максимальное кол-во баллов
Отраслевой эксперт №3: Опыт работы в разработке для международных финансовых или инвестиционных проектов бизнес-планов/ТЭО в качестве эксперта по одному из следующих направлений: генерации электроэнергии, и/или сельского хозяйства и легкой промышленности и туризму;	10	Отраслевой эксперт №3: Опыт работы в разработке для международных финансовых или инвестиционных проектов бизнес-планов/ТЭО в качестве эксперта по одному из следующих направлений: генерации электроэнергии, и/или сельского хозяйства и легкой промышленности и туризму; <u>За каждый год соответствующего опыта работы – 5 баллов, итого не более – 10 баллов</u>	10

Все другие положения и условия Запроса коммерческих предложений, кроме измененных здесь, остаются неизменными и продолжают действовать.



Ms. Aliona Niculita,
UNDP Resident Representative a.i.
г-жа Алиона Никулита,
и.о. Постоянного Представителя ПРООН

4 April 2019 / 4 апреля 2019 г.